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Saksprotokoll 

 
 
Arkivsak-dok. 22/00855 
Saksbehandler Odd Arild Bugge 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Oppvekst- og kulturutvalget 12.09.2022 19/22 
2 Kommunestyre 15.09.2022 35/22 
 
 
 
Kvalitetsmelding 2021 
 
 
Kommunestyre har behandlet saken i møte 15.09.2022 sak 35/22 
 
Møtebehandling 
Milly Bente Nørsett, Ap fremmer kommunedirektørens innstilling: 
Kommunestyret tar Kvalitetsmelding 2021 til orientering 

Kommunestyret ønsker at arbeid med leksebevissthet fortsetter og oppfordrer skolene til å gjøre ulike 
forsøk med leksefrihet i samarbeid med elever og foresatte. Dette forsøksarbeid må ses i sammenheng 
med utviklingsarbeidet i læringsløypen.  

Kommunestyret ønsker at utviklingsarbeidet med leksebevissthet/leksefrihet følges opp i 
Kvalitetsmelding 2022. 

 
Det ble stemt alternativ over vedtaket til Oppvekst- og kulturutvalget og kommunedirektørens 
innstilling.. 
 
 
 
Votering 
2 stemte for Oppvekst- og kulturutvalget sitt vedtak, Nils Fløystad, SP og Audun Sæbø, KRF og 23 stemte 
for kommunedirektørens innstilling som ble vedtatt. 
 
Kommunestyres vedtak  

 

Kommunestyret tar Kvalitetsmelding 2021 til orientering 

Kommunestyret ønsker at arbeid med leksebevissthet fortsetter og oppfordrer skolene til å gjøre ulike 
forsøk med leksefrihet i samarbeid med elever og foresatte. Dette forsøksarbeid må ses i sammenheng 
med utviklingsarbeidet i læringsløypen.  
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Kommunestyret ønsker at utviklingsarbeidet med leksebevissthet/leksefrihet følges opp i 
Kvalitetsmelding 2022. 

 
 

Kommunestyret ønsker at utviklingsarbeidet med leksebevissthet/leksefrihet følges opp i
Kvalitetsmelding 2022.
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